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Ja
Nei

Jeg har sett informasjonsvideo om ny skolestruktur

Hvorfor er ikke Fevåg/Hasselvik skole tatt med i den nye skolestrukturen, er den av
kommunaldirektøren allerede nedlagt. Her er det størst vekst i kommunen, med mange ungdommer
som har flyttet til og kjøpt seg hus her. Barnehagen ha4 29 barn og 7-8 av dem skal begynne på
skolen neste år.Det er omtrent det samme som i Vanvikan det, Men der skal de bygge en stor
barnehage i håp om at folk flytter dit, var det det de tenkte da de bygget Mælan skole også, der er det
ca halvparten så mye barn som i barnehagen i Fevåg, og Leksvik de tror kommunen slutter i Rissa.
Få ungdomsskoleelevene
over til Åsly og la barneskolene få leve i bygdene. Hvorfor skal det alltid taes fra barn og eldre. Hva er
5,5 mill for at våre barn, barnebarn og oldebarn kan få vokse opp i ei trygg bygd og gå på skolen i
nærmiljøet. Ingen parti hadde i sine programmer at skoler skal legges ned, så nå får vi se hvem vi kan
tro på. Vi er en rik kommune ifølge Fagervold les Fosna-Folket 28.08.20, ta ut noen kroner og la oss
få beholde skolen, ikke la det gå utover de små. Please
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